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Svenska Beagleklubben 
Org.nr 802403 - 6645 

Protokoll 
Art: Styrelsemöte nr 4 efter BF 2020 

Tid 2020-08-27 kl 19:00 

 

Plats: Via Google Meet 

Närvarande:  Sven Granström Ordförande 

  Göte Roman  V. ordförande 

  Sebastian Lindén Kassör 

  Folke Johansson Ledamot (JpK) 

  Camilla Gääw  Ledamot (AK) 

   

    

Anmält förhinder: Madeleine Bäck Ledamot (UtsK)  

  Björn Aspelin  Sekreterare  

  Christoffer Björk Suppleant (Red.K) 

  Kjell Zingmark  Suppleant (Red.K) 

 

§ 1. Mötets öppnade  

Ordförande Sven Granström hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat. 

§ 2. Godkännande av dagordning 

Dagordningen godkändes. 

 

§ 3. Val av justerare och protokollförare 

Folke valdes att skriva protokoll. 

Sebastian valdes att justera dagens protokoll. 

 

§ 4. Genomgång föregående mötesprotokoll 

- ”Lafora-rabatten” klar. 

- Zoom inte aktuellt längre. 

- Diplom-strul slutligen utredda 

 

§ 5 Inkomna och utgående skrivelser 

Lades till handlingarna. 

 

§ 6 Ekonomi 

Under kontroll. 

Se bilaga 1 och 2 

 

§ 7 AU – ärenden 

Inga AU-ärendet sedan föregående.  

 

§ 8 Jpk – ärenden 
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Inget möte har hållits sedan 20200330. Då diskuterades fortfarande om säsongens SM-tävlingar, på 

grund av Corona ströks alla tävlingar och  behovet av traditionella möten har minskat. Därefter 

enbart möten angående Fortbildning av domare.  

 

 Fortbildning för Drevprovsdomare genomförd via Google Meet den 23 augusti. 42 deltagare 

uppkopplade som mest. Positiv känsla. Avvaktar sammanställning av Utvärdering. 

 DP-säsongen står för dörren, uppdatering/utskick av dokument, rasdata för Jyckedata pågår. 

 Dispens för mer än ett 1:a pris för outställda hundar oavsett ålder har erhållits. Sätt att 

hantera dessa prov har beslutats med SKK/JhK (ej stambokföring förrän utställningsmerit 

erhållits). Information till LA om detta kommer att ges ut. 

 Kommande Redovisningsverktyg DP:  

o SDK klara att använda sitt system (DP, Utst, Vsp klart. Jobbar med utv-delen nu) 

redan kommande säsong, drar igång utbildning 1 sep. Vi har fått en offert. 

o SKK´s nya system: Inget hört sedan innan sommaren. 

 Viltspår. Rullar på enligt plan. 

 NordM 2020 som skulle hållits i Norge är inställt. Norge återkommer förhoppningsvis 2021. 

 

§ 9 UtsK – ärenden 

Inget avhandlades i Maddes frånvaro. 

 

§ 10 AK - ärenden 

 Inget AK-möte hållits sedan sist. Nytt möte under kommande vecka. 

 RAS inskickat för granskning. 

 Uppdaterad MLS/Laforalista läggs ut regelbundet. Info om testning viktig. 

 Fokus på uppdatering/ev. revidering av Tik- och Hhanhundslistorna. 

 Ett nytt namn efter Erik N för AK diskuteras. 

 

§ 11 RedK – ärenden 

Inget att rapportera. 

Poängterades dock att Distributionen av tidningen måste bevakas bättre. 

 

§ 13 Hemsidan 

Dokument angående hemsidesproduktion enligt Bilaga 3 genomgicks. 

 

§ 14 Övriga – ärenden  

 Utskick av diplom; diskuterades behov av någon typ av ”samlingsdokument” för att 

underlätta utskicket. Sebastian tittar på detta. 

 Camilla informerade att ÖgBlK ska hålla sin utställning den 27 september 2020. 

 

§ 15 Mötets avslutande 

Sven tackade närvarande mötesdeltagare, önskade en trevlig midsommar och avslutade mötet. 

   

§ 16 Nästa möte 

22 september  
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Vid protokollet 

Folke Johansson/ F J 

Justeras   Ordförande 

Sebastian Lindén/S L  Sven Granström/S G 

 

    Bilaga 1 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

       Bilaga 2 
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      Bilaga 3 

 

Produktion nya hemsidan 

Arbetsgrupp: Camilla Gääw sammankallande, Kjell Zingmark och Kristoffer 

Björk 

 

1. Producera nya layouter 

Christoffer ansvarar 

 

2. Fastställ ny biblioteksstruktur 

Camilla ansvarar 

 

3. Nedladdning av dokument från gamla siten. Mycket dokument som skall 

laddas ner påbörja redan nu. 

Kjell ansvarar 

 

4. Redovisa arbetsläget vid BCS mötena under hösten 

Camilla ansvarar 

 

5. Målsättning ny hemsida klar årsskiftet 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


